



French Binational Program Survey results via Zoom on May 5th 2021 at 6pm



Dear parents and carers,

Tuesday May 5th at 6pm (3rd week of Term 2) CJC is inviting you to a Zoom meeting to present the results of the French Binational Program Survey that was sent to all families within the program in term 4 last year. Thank you to the 119 individuals who took the time to respond, your feedback is essential to further improve and maintain excellence in the program. Thank you to the French sub-committee for their tremendous support with this project. **Please save the date and stay tuned next term for more details.**

Résultats du questionnaire du Programme français binational par Zoom le 5 mai 2021 à 18h



Chers parents et tuteurs,

Le mardi 5 mai à 18h, CJC vous convie à une réunion par Zoom afin de partager les résultats du questionnaire du Programme français binational envoyé à toutes les familles au cours du 4^e trimestre 2020. Merci aux 119 personnes qui ont pris le temps de répondre. Vos commentaires sont essentiels à l'amélioration et l'excellence du programme. Merci également au sous-comité français pour son aide extraordinaire dans ce projet. **Réservez toute de suite la date et nous reviendrons vers vous au trimestre prochain avec plus de détails.**



Caulfield
JUNIOR COLLEGE

École franco-australienne
de Melbourne

